
ZÁPIS č. 3/2001 (115) 
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 6. března 2001 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
Přítomni:   viz presenční listina (celkem 18 senátorů) 
 
Omluveni:   �imberová/FP, Dvořák/FaVU 
 
Hosté:    rektor Vrbka, kvestor Pěnčík, prorektor Kazelle,  

kancléřka Vanýsková 
 
 
PROGRAM: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Informace rektora, prorektorů, kancléřky a kvestora 
3. Projednání návrhu Rozdělení dotace na rok 2001 - Neinvestiční a investiční prostředky  

(verze IIa) 
4. Projednání Hospodářského výsledku VUT za rok 2000 
5. Projednávání změn vnitřních předpisů fakult VUT (legislativní komise AS VUT) 
! Návrh změny čl. 38 Statutu VUT 
! Návrh změny Statutu Fakulty podnikatelské 
! Upravené znění Volebního a jednacího řádu AS Fakulty podnikatelské 
! Návrh změny Statutu Fakulty chemické 
! Návrh změny Volebního a jednacího řádu AS Fakulty chemické 
! Návrh změny Statutu Fakulty výtvarných umění 

6.  Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých �kol 
7.  Různé 
 
Předseda AS VUT Doc. Zbořil zahájil jednání, přivítal v�echny přítomné senátory a hosty - 
rektora Vrbku, prorektora Kazelle, kvestora Pěnčíka a kancléřku Vanýskovou.  
 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
K zápisu z minulého zasedání AS VUT nebyly vzneseny �ádné připomínky.  

Připomínku k programu jednání AS VUT vznesl předseda ekonomické komise Doc. 
Podrou�ek, který upřesnil bod 3) týkající se projednávání návrhu Rozdělení dotace na rok 
2001 - Neinvestiční a investiční prostředky (verze II), která byla kvestorem upravena na verzi 
IIa. Z toho důvodu byl vý�e uvedený bod opraven. 
 
 
Ad 2) Informace rektora, kvestora,  prorektorů a kancléřky  
# Rektor Vrbka 
$ Rektor informoval o V. Reprezentačním plesu VUT, který se uskutečnil dne 23. února 

2001 a poděkoval studentům z Rady studentů a ze Studentské komory AS VUT za jeho 
velmi dobrou organizaci.  

$ Dne 23. února nav�tívil rektor jednu z nově zřízených soukromých vysokých �kol - 
Evropský polytechnický institut (EPI) Kunovice. Uskutečnilo se jednání s rektorem EPI 
Kratochvílem, který navrhl podepsání smlouvy o spolupráci mezi EPI a VUT. EPI má 2 
studijní programy, které se úzce dotýkají studijních programů na VUT a rektor Kratochvíl 
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navrhl jednat o jejich kompatibilitě. Rektor Vrbka bude o dal�ích jednáních informovat 
AS VUT. 

$ Vedoucí Modulu 1 CEVAPO -  CDV Doc. Lojda byl odvolán ze své funkce. Od 14. února 
byl pověřen řízením tohoto modulu Ing. Ladislav Janíček, PhD., MBA, který byl prozatím 
přijat na čtvrtinový pracovní úvazek. Na místo ředitele CEVAPO bude v první polovině 
roku 2001 vypsáno výběrové řízení. Doc. Lojda byl přestěhován mimo prostory CDV do 
jiné místnosti na Údolní 19 a jeho povinností bude dokončit dva projekty, jich� je 
ře�itelem a realizovat připravovanou konferenci o distančním vzdělávání.  

$ Rektor přečetl přítomným senátorům dopis, který obdr�el od děkana Fakulty výtvarných 
umění Prof. Sedláka ze dne 6. února 2001. Děkan Sedlák v něm po�ádal rektora 
o prominutí splátky dluhu FaVU ve vý�i 300 tis. Kč pro leto�ní rok. Po odvolání Doc. 
Rullera z funkce děkana FaVU na počátku června loňského roku do�lo za řízení 
pověřeného děkana PhDr. Pavla Ondračky v relativně krátké době k zamezení dal�ích 
hospodářských ztrát a k dosa�ení pozitivních výsledků v řadě činností fakulty. Průhledné 
a vyrovnané hospodaření fakulty pokládá děkan Sedlák za jeden z hlavních úkolů od 
chvíle, kdy byl zvolen a jmenován děkanem a usiluje o vývoj fakulty důstojně 
reprezentující poslání a zájmy VUT.  Rektor Vrbka dopis děkana FaVU jednoznačně 
podpořil.  

Předseda ekonomické komise AS VUT Doc. Podrou�ek sdělil, �e členové EK na zasedání 
dne 20. února 2001 tuto �ádost projednávali a na návrh kvestora jednomyslně doporučili 
zru�it povinnost úhrady části ztráty FaVU za rok 1999, tj. částky 300 tis. Kč v roce 2001.  

Doc. Ma�ek navrhl po�ádat FaVU o věnování prací studentů ke zkrá�lení areálů fakult 
VUT, čím� by se částečně vynahradilo prominutí splátky. Doc. Novotný sdělil, �e se 
o tomto návrhu ji� zcela reálně uva�uje a v budově na Údolní 19 je plánováno uskutečnění 
výstavy obrazů studentů FaVU za tímto účelem.  

Doc. Zbořil navrhl mo�nost uskutečnění výstavy i v areálu Centra VUT na Antonínské. 
Následně byl podán návrh na usnesení týkající se schválení prominutí dlu�ní splátky 
FaVU v leto�ním roce. 

 Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT souhlasí s prominutím úhrady části půjčky FaVU splatné v roce 
2001 ve vý�i 300 tis. Kč. 
Hlasování: 
Pro � 18 hlasů 
Zdr�el se hlasování � 0 hlasů 
Proti � 0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT souhlasí s prominutím úhrady části půjčky FaVU splatné v roce 
2001 ve vý�i 300 tis. Kč. 

 
# Informace kvestora Pěnčíka 
Na �ádost členů AS VUT kvestor informoval o obecně prospě�ných společnostech zřízených 
na VUT a dal�ích společnostech: 
♦ Euro Study Centre (ESC) -  VUT v roce 1999 do této společnosti vlo�ilo 50 tis. Kč 

a zavázalo se poskytovat této společnosti prostory CDV na Údolní 19, vybavení CDV 
a síťové slu�by s přístupem na Internet zdarma. Rozborem činnosti bylo zji�těno, �e 
společnost neplní cíle na základě kterých byla zalo�ena a navíc se stává konkurencí CDV 
na VUT. Z toho důvodu dospělo vedení VUT k názoru, �e předlo�í správní radě 
společnosti návrh na její zru�ení. Rozhodnutí o zru�ení musí schválit správní rada ESC. 
Pokud tak neučiní, bude nuceno VUT podat návrh na zru�ení soudní cestou. Jednání 
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správní rady se uskuteční dne 22. března 2001, rektor Vrbka pověřil prorektora Kazelle 
účastí a zastupováním zájmů VUT.  

♦ Technologický park Brno - vztah VUT vůči TPB vychází ze stanov a z nově vytvářené 
smlouvy o spolupráci mezi VUT a TPB, která na základě provedené výměny pozemků 
musí dostat jiný ráz. VUT zde nemá �ádný přímý finanční závazek. 

♦ VIRGO - zakladateli jsou VUT a MU. Předmětem činnosti je zaji�ťování technických, 
ekonomických a organizačně-právních vstupů k provozování činnosti klubovní, 
výstavnické, odborně vzdělávací, propagační a společenské (vyu�ití zámečku 
Mitrovských). Tato společnost víceméně nevykonává �ádnou činnost a VUT zde nemá 
�ádné finanční závazky.   

♦ CESNET - zájmové sdru�ení právnických osob vztahující se k informačním technologiím. 
V rámci sdru�ení se VUT podílí na vzdělávací činnosti i vědě a výzkumu. Roční poplatek 
činí 6 500 tis. Kč za připojení k síti.  

♦ ARCHAL - VUT nefiguruje ve výpisu z obch. rejstříku Ministerstva spravedlnosti jako 
zakladatel, byla zalo�ena fyzickými osobami (Ing. Kostelka a Ing. arch. Rujbr). Na 
internetu je doporučení bývalého děkana FaVU Doc. Rullera a děkana FA vyjadřující 
podporu činnosti této společnosti.  

Kvestor Pěnčík sdělil, �e dal�í závazky vůči jiným společnostem nebyly zji�těny.  

Dále kvestor sdělil, �e ekonomická komise AS VUT obdr�í návrh úpravy Vnitřních pravidel 
hospodaření VUT, který ře�í financování zdrojů Fondu rozvoje investičního majetku, čím� 
bude zároveň ře�ena i odpisová politika VUT (ře�ení v�ech výzkumných záměrů a grantů, 
přímé dotace, institucionální dotace na tyto programy). 
 
Informace prorektora Kazelle 
$ Prorektor sdělil, �e na CDV do�lo k dal�ím personálním změnám. Na Údolní 19 byla 

přemístěna Ing. Kučerová z CEVAPO - Modulu 4 CC�V a sekretářka pí. Denemarková. 
V současné době se intenzivně pracuje na koncepci CDV a jeho aktivitách pro nejbli��í 
období.  

$ Vzhledem ke schválení novely V� zákona je třeba přepracovat Řád celo�ivotního 
vzdělávání VUT, neboť novela zasáhne velmi významně do přístupu ke v�em předmětům 
� kursům ve schválených akreditovaných studijních programech, které mají vazbu na 
C�V a CDV.  

 
# Informace kancléřky Vanýskové 
Kancléřka Vanýsková pozvala přítomné senátory na koncert pěveckého sboru VUT "VOX 
IUVENALIS"  - slavnostní koncert z děl Bohuslava Martinů, který se bude konat dne 
18. března 2001 v 19:30 hodin ve dvoraně Centra VUT v Brně na Antonínské 1. 
 
 
Ad 3) Projednání návrhu Rozdělení dotace na rok 2001  
          - Neinvestiční a investiční prostředky (verze IIa) 
Návrh Rozdělení dotace na rok 2001 - Neinvestiční a investiční prostředky (Verze II) byla 
rozeslána členům AS VUT dne 9. února 2001 E-mailem. Tato verze byla projednána 
v ekonomické komisi AS VUT dne 20. února 2001. Záznam z jednání EK byl rozeslán 
senátorům E-mailem dne 1. března 2001.  
Vzhledem k tomu, �e v době od předlo�ení verze II do současnosti vznikly nové skutečnosti, 
upravil kvestor návrh ve verzi IIa, kde do�lo k následujícím doplněním: 
1. Výzkumných záměrů podle WWW M�MT; 
2. Gaudeamus (rozhodnutím ministra přidělena účelová dotace ve vý�i 650 tis. Kč); 
3. tabulek investic a komentáře k tabulkám; 
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4. částek pro zahraniční studenty na I. čtvrtletí; 
a k následujícím opravám: 
1. programů FRV� u FEI a FCH;  
2. podpory SK AS VUT (zvý�ení o 50 tis. Kč sní�ením zabezpečení ČKR a ČKK 

v PC010004).  

Verze IIa byla rozeslána v�em členům AS VUT dne 5. března 2001 E-mailem.  
Kvestor přednesl doplňující komentář k tomuto návrhu a sdělil, �e z úrovně M�MT dosud 
nejsou stanovena pravidla a kritéria pro ukazatel I (rozvojové programy). Z části RP bude 
vyčleněna částka na financování stipendií doktorandů, neboť stávající nestačí vzhledem 
k nárůstu studentů doktorských programů. Rozhodnutí ministra ve věci financování 
výzkumných záměrů je�tě oficiálně kvestor neobdr�el (otázka legislativní � na úrovni MF 
a M�MT se ře�í dopad novely zákona o rozpočtových pravidlech).  
Kvestor obdr�el před posledním zasedáním EK AS VUT informaci, �e M�MT přistoupilo 
k rozdělení investičních prostředků na podprogram 333 328 Obnova přístrojového vybavení 
V� a částku 250 mil. Kč rozdělilo dle dotace na vzdělávací činnost (ukazatel A). Proto�e 
termín předání investičních záměrů na M�MT byl stanoven na 15. března 2001, předlo�il 
kvestor rozdělení přidělených finančních prostředků fakultám k projednání EK AS VUT dne 
20. února 2001 a následně je projednal s jednotlivými fakultami. Jedná se o částku asi 19 mil. 
Kč. Tabulka návrhu rozdělení fakultám byla zaslána členům AS VUT dne 22. února 2001 E-
mailem. 

Rektor Vrbka konstatoval, �e finanční prostředky mají zajistit řádný rozvoj fakult i VUT jako 
celku v souladu s dlouhodobými záměry. Finanční toky na fakulty a dal�í součásti nemohou 
být skokové, dochází k jistým pohybům, ale stabilní rozvoj fakult a celku je mo�ný pouze 
tehdy, jestli�e přísun finančních prostředků je rovnoměrný. Sestavit rozdělení dotace 
v leto�ním roce nebylo jednoduché, neboť do�lo k dílčím úpravám metodiky financování 
prostředků z M�MT ČR.  

Předseda EK AS VUT Doc. Podrou�ek přednesl komentář k zápisu z jednání ekonomické 
komise ze dne 20. února 2001. Vzhledem k tomu, �e návrh rozdělení dotace má na některé 
fakulty negativní dopad, navrhl Doc. Podrou�ek na tomto jednání EK navý�ení prostředků na 
vzdělávací činnost z jiných polo�ek (např. za "Fyziku", rektorát, CEVAPO, apod.) těm 
fakultám, které byly posti�eny jinou metodikou určení referenčního (financovaného) počtu 
studentů, ne� pou�ívá M�MT. Po diskusi členové EK AS VUT přijali následující závěry:  
! "Verze II" - rozdělení dotace na rok 2001 je pečlivě, přehledně a podrobně zpracovaná.  
! Byly projednány ve�keré připomínky, které při�ly od akademické obce. 
! I přes některé negativní dopady na fakulty doporučuje EK "Verzi II" včetně tab. IV 07 AS 

VUT ke schválení.  
! Na návrh kvestora doporučila EK pro FaVU zru�it povinnost úhrady části půjčky za rok 

2001, tj. 300 000,- Kč. 

K připomínce studentů týkající se mo�nosti získat finanční prostředky M�MT na ubytování 
studentů mimo koleje VUT sdělil kvestor, �e je nereálná, neboť při nárůstu počtu lů�ek by 
automaticky klesla dotace M�MT na jednoho studenta. 

Doc. Podrou�ek sdělil příčiny negativního dopadu rozdělení dotací pro rok 2001 na některé 
fakulty:  
! Plné financování i "nadreferenčního" počtu studentů: M�MT poskytuje příspěvek na 
12 837,5 studentů (referenční počet M�MT), na jednoho "normativního" studenta je to 
částka 27 620,45 Kč. Neposkytuje příspěvek na 880,6 "nadreferenčních" studentů. VUT 
rozděluje dotaci na 13 417,2 studentů, podle referenčního počtu studentů VUT, tj. o 579,7 
studentů více. Na jednoho studenta připadá po odečtení celo�kolních nákladů, pokrytí 
odpisů a fondů normativ studenta 24 118 t Kč. Normativ bez dotace nadreferenčních 
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studentů je pak cca 25 203 t Kč. Například FEI, která letos nemá nadreferenční studenty, 
by se příspěvek na normativní studenty zvý�il o 5,9 mil. Kč. 

! Navý�ení tarifních slo�ek: M�MT a MF navý�ilo tarifní slo�ky platů zaměstnancům V� 
stejně, jako pro �koly regionální (11,2 % akademickým pracovníkům a 4,5 % ostatním 
pracovníkům) tím, �e zvý�ilo finanční prostředky na vzdělávací činnost o 7,9 % - ukazatel 
A studijní programy, mzdové prostředky z toho jsou asi 50 %. Na VUT tarifní slo�ky 
tvoří v průměru asi 55 % prostředků na vzdělávací činnost (Tab.1 přílohy záznamu z EK 
ze dne 20. února 2001). 
Pro nárůst tarifních platů v průměru o 8,46 % (podle nového mzdového předpisu VUT), 
by měl být nárůst prostředků pro vzdělávací činnost v průměru o 4,71 %. Poměry pro 
jednotlivé fakulty jsou uvedeny v Tab. 2, sl.11 uvedené přílohy, skutečné navý�ení ve 
sl.12. Porovnáním vyplývá, �e pro FSI, FEI, FA a FaVU nelze krýt nárůst tarifů 
z prostředků ze vzdělávací činnosti. 

Kvestor Pěnčík sdělil, �e členům AS VUT byla dne 22. února 2001 rozeslána E-mailem 
mzdová analýza ze které vyplývá, �e je mo�no reagovat na zvý�ení tarifů změnou struktury 
mzdy (tarify se pohybují mezi 60 - 70 % mzdy). Na pří�tím zasedání kolegia rektora bude 
mzdová problematika projednána s děkany fakult, kteří mohou v diskusi říci, jak v této oblasti 
pokračovat dále.  
Dle názoru kvestora má ve srovnání s předcházejícími rozpočty VUT leto�ní návrh rozdělení 
dotace několik klíčových bodů:  
! Dochází k vyrovnání studentů (i kdy� ne v plné �íři), aby byl zachován stejný rozpočet ve 

VČ jako v loňském roce. Dochází ke stanovení základů pro budoucí rozdělování dotace 
a rozpočtu.  

! Poprvé nejsou v rozpočtu přímé dotace některým fakultám (např. FA a FaVU ). 
! Poprvé je principielně ře�ena příprava vzniku nové fakulty, tak�e ji� při tvorbě rozpočtu 

jsou vytvářeny podmínky pro rozhodnutí senátu o zřízení finančně zabezpečené fakulty.  
! Otázka ře�ení odpisů je srovnatelná s loňským rokem (odpočítán podíl Zlína a podíl fakult 

na krytí odpisů je stanoven podle odp. skupiny 1 a� 3). Na fakultách je relativně hodně 
investičních prostředků na strojní zařízení, finanční prostředky na investiční výstavbu 
budou mo�ná někde nedostačující.  

! Krytí celo�kolských fondů je v leto�ním roce komplikovaněj�í, neboť se na nich nepodílí 
zlínské fakulty a v řadě fondů zůstala zachována hodnota předcházejících let. Jednotlivé 
fondy byly konzultovány s prorektory, kteří garantují účelné celo�kolské čerpání.  

 
Akademický senát VUT vyslechl zprávu ekonomické komise AS VUT a vyjádření kvestora 
a následovala diskuse. 
 
DISKUSE: 
Doc. Ma�ek sdělil svůj názor, �e návrh rozdělení dotací byl přijat jak vedením �koly, tak 
i vedením fakult, a proto je na AS VUT, aby toto rozhodnutí respektoval. Pro VUT je 
podstatné, aby byl rozpočet schválen a proto doporučil, aby AS VUT návrh schválil. Domnívá 
se, �e na druhé straně je třeba hledat dal�í mo�nosti získávání finančních prostředků tak, aby 
negativní dopady při tvorbě rozpočtu byly co mo�ná nejmen�í. Napří�tě nedoporučil 
uva�ovat, aby na fakultách do�lo k poklesu finančních prostředků na vzdělávací činnost a 
doporučil věnovat zvý�enou pozornost financování celo�kolských pracovi�ť, jako jsou např. 
CESA a CEVAPO, kde je specifikace hospodaření velmi slo�itá a je třeba ji zcela zprůhlednit.  
Znovu navrhl změnu čl. 28, odst. 1 Statutu VUT (návrh předlo�il ji� na minulém zasedání), 
aby AS VUT pravidla tvorby rozpočtu nejen projednával, ale je i schvaloval.  
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Předseda AS Doc. Zbořil sdělil, �e důkladně prostudoval verzi II a následně srovnal tuto verzi 
s verzí IIa. Přednesl řadu připomínek, vět�inou formálního rázu, k textové i tabulkové části 
návrhu dotace. Kvestor Pěnčík jeho připomínky akceptoval a zaznamenal si je.  

Doc. Podrou�ek vznesl připomínku, �e v celém rozpočtu není nikde uvedeno na kolik 
studentů VUT obdr�elo z M�MT finanční prostředky. Ve vztahu k posti�eným fakultám Doc. 
Podrou�ek podal návrh přijmout usnesení AS VUT, aby případné dal�í finanční prostředky, 
pokud se během roku uvolní, byly přednostně věnovány těmto fakultám.  

Následovala diskuse členů AS VUT, ve které  vět�ina senátorů nesouhlasila s tímto návrhem 
a doporučila ekonomické komisi AS VUT zpracovat analýzu dopadu rozdělení dotace VUT 
pro rok 2001 ve srovnání s rozdělením dotace M�MT a teprve na základě této analýzy 
eventuelně přijmout dal�í usnesení. Po diskusi se uskutečnilo hlasování o schválení návrhu 
rozdělení dotace a usnesení o provedení vý�e uvedené analýzy. 

Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje předlo�ený návrh Rozdělení dotace na rok 2001 - 
Neinvestiční a investiční prostředky (verze IIa). 
Hlasování: 
Pro � 16 hlasů 
Zdr�el se hlasování � 1 hlas 
Proti � 0 hlasů 
Návrh byl schválen. 
(1 senátor nebyl při hlasování přítomen) 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje předlo�ený návrh Rozdělení dotace na rok 2001 - 
Neinvestiční a investiční prostředky (verze IIa). 
 
Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT pověřuje ekonomickou komisi AS VUT, aby společně s kvestorem 
provedla analýzu dopadu rozdělení dotace VUT pro rok 2001 ve srovnání s rozdělením dotace 
M�MT.  
Hlasování: 
Pro � 15 hlasů 
Zdr�el se hlasování � 2 hlasy 
Proti � 1 hlas 
UAS 3 
Akademický senát VUT pověřuje ekonomickou komisi AS VUT, aby společně s kvestorem 
provedla analýzu dopadu rozdělení dotace VUT pro rok 2001 ve srovnání s rozdělením dotace 
M�MT.  
 
Rozbor hospodaření CDV 
Kvestor zpracoval tabulky obsahující strukturu nákladů a výnosů CDV za roky 1998, 1999 
a 2000, které byly členům AS VUT rozeslány dne 5. března 2001 E-mailem. Kvestor navrhl 
tento materiál nejdříve projednat v EK AS VUT a následně spolu se závěry této komise v AS 
VUT. Senátoři s jeho návrhem souhlasili. 
 
Návrh kontrolního re�imu CESA 
Návrh kvestora na kontrolní re�im CESA byl členům AS VUT rozeslán jako příloha č. 3 
k zápisu z minulého zasedání. Tímto návrhem se zabývala EK AS VUT dne 20. února 2001. 
Doc. Podrou�ek přečetl ze zápisu závěry z tohoto jednání, ve kterých komise doporučila  
doplnit návrh kvestora o dal�í dva body: 
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7) EK bude sledovat funkčnost této součásti �koly a ekonomické porovnání provede na závěr 
roku.  

8) Přínos CESA z hlediska zlep�ení přístupu studentů do sportovních a tělovýchovných 
aktivit posoudí SK AS VUT.  

 
DISKUSE: 
Doc. Ma�ek sdělil senátorům, �e legislativní komise AS VUT se na svém posledním zasedání 
zabývala vnitřními předpisy dal�ích součástí VUT, tedy i CESA a konstatovala, �e tyto 
předpisy by měly být uvedeny do souladu se zákonem o V�. Stávající vnitřní předpisy by 
proto měly být pouze přechodné, ne� budou vytvořeny vnitřní předpisy nové. 

Předseda SK AS VUT Jaroslav �vec sdělil, �e studentská komora souhlasí s doplněním vý�e 
uvedeného bodu 8) a zajistí jeho plnění. 

Mgr. Bo�ek po�ádal o sdělení obsahu dohody o vzájemné spolupráci mezi VUT 
a Vysoko�kolským sportovním klubem (VSK) VUT, aby byl senát seznámen o závazcích, 
které na sebe VUT bere. Kvestor se vzdálil z jednání AS VUT pro vý�e uvedenou dohodu, 
aby její obsah následně přečetl senátorům. Kopie dohody je Přílohou č. 1 k zápisu z dne�ního 
zasedání AS VUT. 

Dal�í diskuse se týkala zejména spolupráce CESA s VSK VUT. Senátoři konstatovali, �e 
tento klub nemá jinou spojitost s VUT, ne� �e má ve svém názvu uveden název �koly. Doc. 
Münsterová sdělila svůj názor, �e název klubu (VSK VUT) ho bude v povědomí lidí spojovat 
s VUT bez ohledu na skutečnou provázanost nebo neprovázanost obou institucí. Proto by měl 
klub pamatovat na to, �e jeho činnosti se odrá�ejí i na jménu VUT.   
Dále senátoři konstatovali, �e dal�í informace o tomto klubu, jako např. kolik má 
registrovaných členů, kolik je zde registrováno studentů a zaměstnanců VUT, jaké získává 
dotace a od koho, nejsou přesně známy, a je třeba zcela jasně vymezit mantinely společné 
spolupráce. Kvestor Pěnčík sdělil, �e v září loňského roku byly v rámci procesu schvalování 
zřízení CESA předlo�eny AS VUT rozbory týkající se VSK za rok 1999 a přislíbil doplnit 
údaje aktuálními údaji za rok 2000.  

Mgr. Bo�ek sdělil, �e je třeba vnitřní předpis CESA doplnit organizačním schématem této 
součásti VUT, aby bylo zcela zřejmé vzájemné postavení CESA a VSK VUT.  
 
ZÁVĚR: 
Akademický senát VUT souhlasí s předlo�eným návrhem kontrolního re�imu CESA spolu 
s doporučením EK AS VUT ze dne 20. února 2001 doplnit návrh o vý�e uvedené body 7) 
a 8). Kvestor poskytne upřesňující materiály o VSK VUT za rok 2000 a sdělí AS VUT, zda 
by bylo mo�né a prospě�né přeregistrovat VSK VUT jako řádnou součást VUT. Na některé 
pří�tí zasedání AS VUT budou pozváni ředitelé CESA a VSK VUT, aby blí�e informovali 
o své činnosti a zodpověděli dotazy senátorů.  
 
Doc. Podrou�ek vznesl dotaz, zda by se mohli zástupci AS VUT účastnit výběrových řízení 
na investiční výstavbu VUT. Kvestor souhlasil a přislíbil, �e zástupci AS VUT budou zváni 
na výběrová řízení na akce, na které bude vyhlá�ena veřejná obchodní soutě�.  
 
 
Ad 4) Projednání Hospodářského výsledku VUT za rok 2000 
Kvestor upřesnil, �e členové AS VUT obdr�eli dne 22. února 2001 E-mailem pouze jednu 
dílčí tabulku týkající se hospodářského výsledku VUT za rok 2001, ve které je současně 
uveden návrh na rozdělení fondů mezi VUT a UTB podle schválené metodiky AS VUT. 
Kompletní materiál - Zpráva o výsledku hospodaření VUT za rok 2000 bude předlo�ena tak, 
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aby mohla být řádně projednána v AS VUT, Správní radě VUT a v termínu 15. května 2001 
dodána M�MT ČR.  
 
Následovala 10ti minutová přestávka. 
 
Ad 5) Projednávání změn vnitřních předpisů fakult VUT (LK AS VUT) 
Od posledního zasedání AS VUT se legislativní komise se�la dvakrát a to ve dnech 13. a 27. 
února 2001. Zápisy z obou jednání spolu s materiály zpracovanými členy LK AS VUT byly 
senátorům rozeslány dne 5. března 2001. Předlo�ené návrhy změn vnitřních předpisů VUT 
a fakult byly členům AS VUT rozeslány E-mailem dne 14. února 2001. LK projednala tyto 
návrhy na zasedání dne 27. února a přijala k nim svoje závěry a doporučení. Na dne�ním 
zasedání vystoupili jednotliví členové komise, kteří byli pověřeni příslu�né návrhy 
připomínkovat a přednesli doplňující komentář.  
 
$ Změna čl. 38 Statutu VUT - Emeritní profesor a čestný (honorární) profesor 
Předseda LK Mgr. Bo�ek přednesl členům AS VUT připomínky vznesené na zasedání LK AS 
VUT dne 27. února 2001: 
! Návrh změny neuvádět v rámci čl. 38, ale zařadit do čl. 42 Statutu VUT 
! Neuvádět variantní pojmy v závorce: "(honorárním)" 
! Odst. 5: připomínka ke jmenování čestného profesora na "vymezenou dobu" 
Nejasné pojmy: 
! Odst. 4) písm. a): 
"je významná v profesním působení"; 
"souvisí s profilem a zájmem VUT v Brně"; 
"nepracuje na vysoké �kole v ČR" - LK AS VUT doporučuje nahradit pojmem "není členem 
akademické obce �ádné V� v ČR"; 
! Odst. 4) písm. b) "je uznávaná v domácím a zahraničním prostředí" 
! Odst. 4) písm. c) není jasný důvod tohoto ustanovení. 
 
Prof. Vavřín přednesl zdůvodnění proč byl podán návrh na zřízení této funkce. V řadě případů 
se ukazuje, �e významní pracovníci některých podniků, ať ji� českých nebo podniků se 
zahraniční účastí, mají zájem tuto funkci získat. Titul deklaruje, �e jsou ve spojení s vysokou 
�kolou a na druhé straně �e je �kola nějakým způsobem svázána s podnikem přes tuto osobu. 
Doporučení LK zařadit úpravu v rámci čl. 42 Statutu VUT je akceptovatelné, záměrem 
předkladatele bylo nezavádět dal�í článek.  
Na �ádost senátorů Prof. Vavřín porovnal rozdíl v udílení čestné hodnosti "doctor honoris 
causa" (Dr.h.c.) a sdělil, �e podrobnosti udělení titulu "čestný (honorární) profesor" mů�e 
stanovit směrnice rektora. Dále reagoval na vý�e uvedené připomínky LK AS VUT týkající se 
nejasných pojmů a sdělil, �e udělení tohoto titulu nepřinese �ádné ekonomické, hospodářské 
ani jiné výhody, pouze bude deklarováno, �e tento člověk je v duchovním spojení s VUT. 
V zahraničí se hodnotí styk těchto osob s vysokými �kolami velmi vysoko, proto je o uvedený 
titul zájem.  
 
Následovala diskuse členů AS VUT, ve které senátoři vzná�eli dotazy týkající se existence 
titulu na zahraničních vysokých �kolách, vztahu tohoto nezavedeného titulu k titulu Dr.h.c. a 
zejména, zda jeho udělením by nebyl znevá�en titul profesora na V�. 
Prof. Vavřín sdělil, �e v případě schválení titulu "čestný (honorární) profesor" je velmi 
pravděpodobné, �e o něj budou usilovat lidé, kteří nemají za sebou vědeckou kariéru, nýbr� 
kariéru mana�erskou a profesní i v několika oblastech. Ve vztahu k VUT by vyplývala 
z udělení titulu zejména povinnost předná�et, spolupracovat při vedení doktorandů, atd. Pro 
VUT by byly velkým přínosem jejich zku�enosti a poznatky z praxe.   
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Členové AS VUT v závěru diskuse konstatovali, �e se jim nezdá název "čestný (honorární) 
profesor" vhodný. Je třeba se zamyslet nad jinou formou čestného ocenění, např. formou 
členství v presti�ním, nebo exkluzivním klubu, atd. Udělení titulu "profesor" by dle jejich 
názoru v tomto případě nebylo ve prospěch VUT, ani této osoby. V praktickém pojetí se bude 
způsob, jakým bude chápán veřejností, stírat, neboť veřejnost nezná přesné podmínky rozdílu 
v jejich udělování. 
 
ZÁVĚR: 
Legislativní komise AS VUT dne 27. února 2001 vznesla připomínky k předlo�enému návrhu 
z hlediska legislativní čistoty. Na dne�ním zasedání AS VUT v�ak byly vzneseny záva�né 
připomínky, zda vůbec udělování tohoto titulu schválit.  
V závěru diskuse byl podán návrh na jednání vedení VUT s legislativní komisí AS VUT 
o návrhu, který by byl pro AS VUT přijatelný. Předkladatelé pro toto jednání upraví 
předlo�ený návrh dle připomínek LK AS VUT a na základě připomínek AS VUT na dne�ním 
zasedání vznesených.  
 
$ Upravené znění Jednacího a volebního řádu AS FP spolu s Dodatkem č. 1 k Jednacímu 

a volebnímu řádu AS FP a Dodatkem č. 1 ke Statutu FP.  
K předlo�eným materiálům se vyjádřil Doc. Ma�ek, který konstatoval, �e se nejedná o �ádné 
věcné změny, pouze dva předpisy (Volební řád AS FP a Jednací řád AS FP) byly dle zákona 
spojeny do jednoho předpisu - Jednacího a volebního řádu AS FP a doplněny Přílohou č. 1 - 
Volebním řádem pro volbu kandidáta na jmenování děkanem FP VUT v Brně. Doc. Ma�ek 
neměl k návrhu JVŘ AS FP �ádné zásadní výhrady, vznesl pouze dvě technické připomínky, 
�e by příloha měla být opatřena podpisy příslu�ných funkcionářů a celý vnitřní předpis by měl 
být dle zákona o V� přejmenován na Volební a jednací řád AS FP.   

Dodatek č. 1 ke Statutu FP VUT reaguje na vý�e uvedenou změnu a současně je v něm 
obsa�ena i standardní úprava týkající se upřesnění definice vnitřních předpisů AS FP 
v návaznosti na řízení se Studijním a zku�ebním řádem VUT a Stipendijním řádem VUT 
a převzetí Disciplinárního řádu VUT fakultou.  

Dodatek č. 1 k Jednacímu a volebnímu řádu AS FP obsahuje schválení Přílohy č. 1 jako 
součásti tohoto řádu AS Fakulty podnikatelské.  
Doc. Ma�ek doporučil oba dodatky ke schválení. 

LK AS VUT doporučila vý�e uvedený návrh změn spolu s přejmenováním na Volební 
a jednací řád AS FP Akademickému senátu VUT ke schválení. K připomínce Doc. Ma�ka 
týkající se podpisů příslu�ných funkcionářů na příloze sdělil Mgr. Bo�ek, �e by mohly být 
přílohy pouze parafovány, neboť ani přílohy vnitřních předpisů VUT a fakult (mimo FCH) 
nejsou opatřeny podpisy.  
Následovalo hlasování AS VUT o předlo�eném návrhu změn.  
Hlasování o změně Statutu FP 
Předseda AS Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdo souhlasí s předlo�eným návrhem změny Statutu 
Fakulty podnikatelské?  
Hlasování: 
Pro � 15 hlasů 
Proti � 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování � 0 hlasů 
(v okam�iku hlasování bylo přítomno 15 senátorů) 
UAS 4 
Akademický senát VUT schválil návrh změny Statutu Fakulty podnikatelské ve znění 
předlo�eném dne 14. února 2001.  
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Hlasování o upraveném znění  Jednacího a volebního řádu AS FP 
Předseda AS Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdo souhlasí se schválením návrhu upraveného znění 
Jednacího a volebního řádu AS FP s tím, �e se jeho název mění dle zákona o V� na Volební 
a jednací řád AS FP? 
Hlasování:  
Pro � 15 hlasů 
Proti � 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování � 0 hlasů 
UAS 5  
Akademický senát VUT schválil návrh upraveného znění Jednacího a volebního řádu AS FP 
předlo�eného dne 14. února 2001 s tím, �e se jeho název mění dle zákona o V� na Volební 
a jednací řád AS FP 
 
$ Návrhy změn ve Statutu FCH a Volebním a jednacím řádu AS FCH  
K předlo�eným materiálům se vyjádřila Doc. Münsterová.  
Návrh na změny Statutu FCH 
Navr�ené změny přivádějí do souladu znění Statutu FCH s realitou na fakultě, obzvlá�tě 
z hlediska akreditovaných studijních programů. Jedna navr�ená změna se týká způsobu 
zániku členství v AS FCH VUT a vede k jeho zpřesnění. Dal�í změna se týká standardní 
úpravy statutu týkající se upřesnění vnitřních předpisů FCH.  
Doc. Münsterová doporučila návrh změn Statutu FCH AS VUT ke schválení v předlo�ené 
podobě, av�ak po začlenění následujících připomínek: 
! Část třetí, v čl. 10 chybí očíslování bodu 14 "Způsob činnosti AS je upraven ��" 
! V Příloze č. 2 ke Statutu FCH VUT v Brně "Akreditované studijní programy" má být 

uvedeno mno�né číslo, tedy: "2. Magisterské studijní programy", "3. Doktorské studijní 
programy". 

Legislativní komise AS VUT doporučila vý�e uvedený návrh změn Statutu FCH spolu 
s připomínkami Doc. Münsterové ke schválení.  
 
Hlasování o schválení změn Statutu FCH 
Vzhledem k tomu, �e ze strany senátorů nebyly vzneseny �ádné připomínky, vznesl předseda 
AS Doc. Zbořil dotaz, kdo schvaluje vý�e uvedený návrh změny Statutu FCH spolu 
s připomínkami Doc. Münsterové? 
Hlasování:  
Pro � 15 hlasů 
Proti � 0 hlasů 
Zdr�el se hlasování � 0 hlasů 
UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje předlo�ený návrh změn Statutu Fakulty chemické spolu 
s vý�e uvedenými připomínkami.  
 
Návrh na změny Volebního a jednacího řádu AS FCH 
Navrhované změny vedou ke zkvalitnění stávajícího VJŘ AS FCH. Zásadněj�í změnou je 
čl. 8, v něm� jsou definováni náhradníci AS FCH VUT. Dal�í úpravy jsou ryze formální 
(přečíslování článků a jejich odstavců) v návaznosti na zavedení čl. 8. Doc. Münsterová 
doporučuje navrhované změny ke schválení po začlenění následujících připomínek: 
! Čl. 6, odst. 2) písm. d) - upravit text předposl. řádku: "��ádný hlas, jména předsedy a 
členů�" na text: "��ádný hlas, jména a podpisy předsedy a členů�". 

! Čl. 7 odst. 1) upravit text: "�předá volební komise předsedovi senátu�" na znění 
"�předá volební komise předsedovi AS FCH VUT". 
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Legislativní komise AS VUT doporučila předlo�ený návrh na změny VJŘ AS FP spolu s vý�e 
uvedenými připomínkami Doc. Münsterové ke schválení.  
 
Hlasování o změně Volebního a jednacího řádu AS FCH 
Dal�í připomínky ze strany senátorů nebyly vzneseny, a proto předseda AS Doc. Zbořil 
vznesl dotaz, kdo souhlasí se schválením návrhu změny Volebního a jednacího řádu AS FCH 
spolu s připomínkami Doc. Münsterové? 
Hlasování: 
Pro - 15 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
UAS 7 
Akademický senát VUT schválil předlo�ený návrh změn Volebního a jednacího řádu AS 
Fakulty chemické spolu s vý�e uvedenými připomínkami.  
 
$ Změna Statutu Fakulty výtvarných umění 
Změna se týká upřesnění vnitřních předpisů FaVU a standardního ujednání o řízení Studijním 
a zku�ebním řádem VUT a Stipendijním řádem VUT a převzetí Stipendijního řádu VUT 
fakultou. Členové AS VUT tento návrh obdr�eli dne 27. února E-mailem.  
Návrh byl projednán a schválen na zasedání AS FaVU dne 26. 1. 2001 a LK AS VUT jej  
v předlo�eném znění doporučila AS VUT ke schválení.  
Hlasování o změně Statutu FaVU 
Předseda AS Doc. Zbořil vznesl dotaz, kdo souhlasí s vý�e uvedeným návrhem na změnu 
Statutu FaVU? 
Hlasování: 
Pro - 15 hlasů 
Zdr�el se hlasování - 0 hlasů 
Proti - 0 hlasů 
UAS 8 
Akademický senát VUT schválil návrh změny Statutu FaVU v následujícím znění: 

 
Čl. 5 

Vnitřní předpisy FaVU 
1) Vnitřní předpisy FaVU tvoří vnitřní předpisy uvedené v § 33 odst. 2 písm. a), d) a� f) 

zákona. 
2) Fakulta se řídí Studijním a zku�ebním řádem VUT v Brně. Podrobnosti stanoví směrnice 

děkana fakulty, schválená AS fakulty. 
3) Fakulta se řídí Stipendijním řádem VUT v Brně. Podrobnosti stanoví směrnice děkana 

fakulty, schválená AS fakulty.  
4) Fakulta přejímá Disciplinární řád pro studenty VUT v Brně jako svůj vnitřní předpis. 
 
 
Projednání dal�ích materiálů týkajících se Volebního a jednacího řádu AS VUT a souladu 
vnitřních předpisů dal�ích součástí VUT se zákonem o V�, které senátorům předlo�ila 
Legislativní komise AS VUT, bylo z časových důvodů přesunuto na pří�tí zasedání AS VUT.  
 
 
Ad 6) Informace zástupců AS VUT z jednání Rady vysokých �kol 
! Doc. Podrou�ek upozornil na poslední číslo Událostí VUT, které obsahuje informace 

o 4. zasedání sněmu Rady V�. Současně sdělil informace z EK RV�, �e v souvislosti 
s přípravou návrhu nového zákona o výzkumu a vývoji M�MT spolupracuje s RV�, ČKR 
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a Radou vlády pro výzkum a vývoj a projednává se návrh nařízení vlády o pravidlech 
institucionální podpory výzkumu a vývoje.  

! Doc. Münsterová sdělila, �e na VUT neexistuje centralizovaná evidence tvůrčí činnosti 
studentů, která by dle jejího názoru měla být realizována. Podíl studentů na výzkumu je 
jedním ze sledovaných ukazatelů hodnocení kvality vysokých �kol. Přitom nejde 
o pořádání celofakultních výročních akcí, jak tomu bývalo dříve, ale o zapojování 
studentů do grantové činnosti, do konferencí, seminářů, soutě�í diplomových prací, apod. 
Doc. Podrou�ek byl v minulém období členem pracovní skupiny RV�, která se tímto 
zabývala a má velké zku�enosti s monitorováním studentské tvůrčí činnosti v rámci 
českých vysokých �kol.   

! Doc. Münsterová informovala o zasedání předsednictva RV� dne 15. února 2001. Jednání 
se zúčastnili i zástupci M�MT - náměstek Prů�a, ředitelé odborů M�MT Ing. Bene�, Ing. 
Hanke, náměstek ministra práce a sociálních věcí JUDr. �imerka, zástupci Národního 
vzdělávacího fondu Ing. Coufalík a Ing. Huptychová a předsedkyně Výboru Fondu 
rozvoje V� Doc. Köpplová. Program jednání se týkal zejména: 
∗ Informace o programu Leonardo (Ing. Huptychová a Ing. Coufalík) 
∗ Vystoupení představitelů M�MT (nám. Prů�a informoval o zahájení přípravy rozpočtu 

M�MT  pro rok 2002, ředitel Hanke informoval o vládou přijatém věcném záměru 
zákona o výzkumu a vývoji - do konce května by mělo být připraveno paragrafované 
znění). 

∗ Informace o změnách v Zákoníku práce ve vztahu k vysokým �kolám (komentář podal 
náměstek �imerka). 

∗ Vyhlá�ení výběrového řízení Fondu rozvoje V� pro rok 2002 (informace podala Doc. 
Köpplová) 

∗ Jmenování nových členů Výboru a Dozorčí rady Fondu rozvoje  
Po skončení pracovního jednání RV� se uskutečnila slavnostní část zasedání v rámci 
oslav10ti let trvání Fondu rozvoje, na kterém byli v této souvislosti oceněni bývalí 
funkcionáři FRV�. Kompletní zápis z tohoto jednání je uveden na adrese:  
http://rvs.upce.cz/nova/stale/struktura/predsed/zapisy/zaznam10p2.htm 

! Doc. Podrou�ek doplnil Doc. Münsterovou informací o podání návrhu předsednictva RV� 
na delegáta do Rady České televize.  

 
  
Ad 7) Různé 
! Doc. Zbořil po�ádal senátory o vyjádření k předlo�ené Výroční zprávě AS VUT za rok 

2000, která jim byla rozeslána E-mailem dne 14. února 2001. K této zprávě vznesli 
připomínky členové LK AS dne 13. února 2001, které do ní byly před rozesláním v�em 
senátorům zapracovány. Výroční zpráva SK AS VUT nebyla v�em členům AS VUT 
rozeslána a senátoři konstatovali, �e se hlasováním o schválení obou zpráv vyjádří v rámci 
schvalování celé Výroční zprávy VUT za rok 2000.  

! Doc. Zbořil po�ádal členy AS VUT o vyjádření k dopisu předsedy AS 1. Lékařské fakulty 
UK, který senátoři obdr�eli jako přílohu č. 6 k zápisu z minulého zasedání. Následovala 
diskuse členů AS VUT k problematice sociálních výhod studentů vysokých �kol a k vý�i 
stipendia přiznávaného studentům doktorského studia.  
Doc. Münsterová sdělila, �e na minulém zasedání předsednictva RV� Doc. Je�ek 
informoval o tom, �e ministr práce a sociálních věcí �pidla projevil iniciativu zahájit 
s reprezentacemi V� debatu o sociálním zabezpečení vysoko�kolských studentů. V této 
souvislosti doporučila uplatnit i připomínku AS LF UK. Senátoři souhlasili s jejím 
návrhem a rozhodli se poslat jménem předsedy AS VUT Doc. Zbořila odpověď, kde 
doporučí návrh Doc. Münsterové a sdělí AS 1. LF UK, �e budou jejich návrh podporovat 
za předpokladu, �e se bude jednat o studenty doktorského studia, kteří nepřekročí dobu 
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studia stanovenou pro studium prvního bakalářského, magisterského a doktorského 
programu dle zákona č. 111/98 Sb.  
K zále�itosti týkající se současné vý�e stipendia AS VUT nezaujal �ádné stanovisko, 
neboť dle jejich názoru mají tito studenti mo�nost získat i dal�í finanční prostředky, např. 
účastí na grantech, částečným úvazkem na výuce, atd. V této souvislosti AS VUT také 
poukázal na nízkou efektivitu tohoto studia (počet absolventů k počtu studentů).  

! Doc. Zbořil sdělil senátorům, �e obdr�el dopis od předsedy RV� Doc. Je�ka 
a místopředsedkyně RV� Doc. Münsterové o spolupráci RV� s akademickými senáty 
vysokých �kol obecně a také ve vztahu k elektronickému časopisu Alma mater (dopis byl 
zaslán předsedům AS v�ech vysokých �kol v ČR). Doc. Zbořil navrhl, aby se obsahem 
dopisu zabývali tiskoví mluvčí AS VUT Doc. Podrou�ek a Ing. Dufková. Pokud budou 
mít členové AS VUT vhodný článek k publikaci na stránkách Alma mater, mohou jej 
zaslat Agentuře RV� na adresu vlcekj@ftvs.cuni.cz nebo předsedkyni redakční rady Doc. 
Münsterové na adresu munsterova@umi.fme.vutbr.cz. 

! Členové LK AS VUT stanovili termín dal�ího jednání LK AS VUT na 20. března 2001 
v 9:00 hodin v malé zasedací místnosti Centra VUT v Brně, Antonínská 1. Legislativní 
komise by se na tomto jednání měla zabývat zejména legislativními zále�itostmi vnitřních 
předpisů dal�ích součástí VUT.  

! Doc. Zbořil sdělil senátorům, �e v kanceláři AS VUT jsou ulo�eny časopisy brněnských 
V� - MU, VA, MZLU, které jsou v případě zájmu k dispozici. 

 
Na závěr jednání Doc. Zbořil poděkoval členům legislativní a ekonomické komise za 
obrovskou práci, kterou v souvislosti s návrhem rozdělení dotace a legislativními zále�itostmi 
odvedli. Jednání AS VUT bylo ukončeno ve 14:30 hodin.  
 
 

Pří�tí zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 3. dubna 2001 v 9:00 hodin v zasedací 
místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1. 

 
 
 
 
 
 
 
                    Jaroslav �vec      Doc. Ing. Franti�ek Zbořil, CSc. 
předseda Studentské komory AS VUT                                      předseda AS VUT v Brně 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 
 
PŘÍLOHA: 
1. Dohoda o spolupráci mezi VUT v Brně a VSK VUT v Brně 


